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پاسختندکیروشبهقلعهنویی:

کاشدرپرتغالبودیم
تاجوابترامیدادم!

یکی تیام داشت و دیگری نداشت

تیام،تیام،تیام و... تمام!
قلعه نویی: آن بالا 
خدایی هم هست!

سرمربیاستقلالازدرخششتیامبهوجدآمد
3-1

»دنیایهوادار«بهیادروحقلم
زندهیادناصراحمدپور

منتشرمیشود

شفر: نبردن تیام به جام جهانی 
دیوانگی است !
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3کارمنباذوبآهنتمامشدهاست

 سلیمانی: تیام و باقری
 باید اخراج می شدند!
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خبر

از سوی معاونت برنامه ریزی فرمانداری ویژه 
شهرستان کرج؛

نانوایی های متخلف
 جریمه شدند 

کارشناسان معاونت برنامه ریزی فرمانداری ویژه شهرستان 
کرج از چندین نانوایی سطح شهرستان بازدید کردند.

در  گرفت،  صورت  زده  سر  صورت  به  که  بازدید  این  در 
و  تذکر  بهداشت  رعایت  اثر عدم  بر  نانوایی   6 به  مجموع، 

برخی از آنها نیز جریمه شدند.
لازم به ذکر است که طبق اعلام فرمانداری این شهرستان، 
این بازدید ها همچنان در سطح شهرستان ادامه دارد و با 

اماکن متخلف برخورد خواهد شد.

رئیس مرکز آموزش و پژوهش شوراهای عالی 
استان ها مطرح کرد؛

لزوم برگزاری دوره های آموزش های 
مؤثر برای شورای عالی استان ها

شوراهای  آموزشی  دوره  اولین  در  سه شنبه  دشتی  علی 
اسلامی استان البرز که در تالار شهیدان فلاح نژاد برگزار 
استان ها،  عالی  شورای  وظیفه  مهم ترین  کرد:  اظهار  شد، 

آموزش است.
برای شوراها  انجام شده  آموزش  اینکه  بابیان  ادامه  در  وی 
است،  نشده  از مطالب رسیدگی  به خیلی  و  بوده  سطحی 
به صورت  را  آموزشی  دوره های  این  داریم  سعی  افزود: 

کاربردی برگزار کنیم.
دشتی با اشاره با لزوم دلگرمی برای شوراها، تصریح کرد: 
درصدد هستیم برای دوره های آموزشی، گواهی پایان دوره 

به شرکت کنندگان اعطا کنیم.
به گفته وی ارائه امتیاز پایان دوره آموزشی می تواند شوراها 

را به حضور در این دوره ها ترغیب کند.
استان ها  عالی  شوراهای  پژوهش  و  آموزش  مرکز  رئیس 
باید دوره های آموزش های مؤثری در شورای  اینکه  بابیان 
عالی استان ها، برگزار شود، گفت: باید این شوراها را ترغیب 

کنیم که شوراها در کلاس ها شرکت کنند.
با  استان ها،  عالی  شورای  پژوهش  و  آموزش  مرکز  رئیس 
بر لزوم بروز رسانی قوانین و مقررات برای شوراها،  تأکید 
خاطرنشان کرد: ندانستن قوانین در بسیاری مواقع موجب 
تخلف شوراها می شود و این مهم بر لزوم آموزش و پژوهش 

در شوراهای اسلامی تأکید دارد.

مدیرکلدامپزشکیالبرزخبرداد؛

نظارت ویژه برمراکز عرضه 
محصولات پروتئینی در 

ماه مبارک رمضان
علی اصغر شریفی با اشاره به فرا رسیدن ماه مبارک رمضان و 
نظارت های بهداشتی، گفت: دراین ایام به دلیل مصرف بالای 
مرغ و اقلام پروتئینی نظارت های بهداشتی در مراکز پخش 
و میادین توزیع با حضور ۲ اکیپ ثابت و ۲۰ اکیپ سیار در 

سراسر استان البرز اجرا می شود.
وی افزود: با همکاری سایر ادارات ذیربط جهت حفظ سلامت 
کالاهای مصرفی خانوار بصورت مستمر از مراکز تولید و عرضه 
انواع مواد خام دامی غذایی بازدید داشته و در صورت مشاهده 
اداره  همکاری  با  لازم  برخورد  بهداشتی  غیر  موارد  هرگونه 

تعزیرات صورت خواهدگرفت.
شریفی با بیان اینکه یکی از وظایف اصلی سازمان دامپزشکی 
کشور نظارت بر مراکز عرضه و فروش فرآورده های خام دامی 
بوده است، گفت: برخی از افراد مواد پروتئینی از جمله ماهی 
را در چرخ دستی ها بفروش می رسانندکه  از سازمان نظارتی 
شهرداری می خواهیم دراین زمینه برخورد لازم را انجام دهد.
صورت  در  داریم  نیزتقاضا  شهروندان  از  کرد:  تصریح  وی 
دامی  های  فرآورده  غیربهداشتی  عرضه  گونه  هر  مشاهده 

مراتب را از طریق سامانه شبانه روزی ۱۵۱۲ اعلام کنند.
قدس  خبرنگار  سوال  به  درپاسخ  البرز  دامپزشکی  مدیرکل 
آنلاین مبنی بر اینکه آیا بیماری های دامی تا کنون در استان 
مشاهده شده است، گفت: بیماری آنفولانزای مرغی که در طی 

چند سال گذشته در ابتدا میان حیات وحش بروز پیدا کرد.
این مسئول ادامه داد: این بیماری حدود دو سالی است که 
وارد چرخه مرغ صنعتی شده است وسال گذشته در البرز هم 
مشاهده شد که بعد از بررسی های به عمل آمده تعدادی از 

آنها معدوم شد.
جهت  واکسن  خرید  و  بودجه  تخصیص  به  اشاره  با  شریفی 
پیشگیری از بیماری های دامی، گفت: با پیشگیری ونظارت 
اداره کل دامپزشکی در استان درحال حاضر هیچگونه بیماری 

دامی در استان مشاهده نشده است.
که  وارداتی  های  برگوشت  نظارت  به  اشاره  با  پایان  در  وی 
این  کرد:  خاطرنشان  شود،  می  کشور  وارد  زده  یخ  بصورت 
فرآورده های دامی ازکیفیت بالایی برخوردار است چراکه برای 
تولید و وارد گوشت قرمز نظارت قبل وحین و پس از کشتار 
توسط دامپزشکی رسمی و دولتی در کشور وارد کننده انجام 

می شود و نظارت کامل دارند.

خبرخبر

راضیهشعبانی-دنیایهوادار،
زندگی  شرایط  تمامی  در  ورزش 
بهتر  اشخاص  برای  را  چیز  همه 
گرفته  کیفیت خواب  از  می کند؛ 
و قدرت حافظه . ورزش  انرژی  تا 
و  شادتر  می کند  کمک  کردن 
متعادل تر زندگی کرد و از زندگی  

بیشتر لذت برد.
اولین  ورزش  موضوع  طرح  با 
چیزی که در ذهن همگان تداعی 
های  باشگاه  در  ورزش  شود  می 
امروزی و کار با دستگاه های نوین 
است اما در این میان ورزش های 
هوازی هم هستند که نه تنها برای 
سلامت، نشاط و سازندگی فردی 
در  بلکه  شود  می  تلقی  مفید 
نیز  ضروری  حتی  کنونی  جامعه 

قلمداد می شود.
از جمله ورزش  دوچرخه سواری 
از  به عنوان یکی  هایی است که 
می  شمار  به  ها  ورزش  نوع  این 
برروی  تاثیر  بر  رود چراکه علاوه 
افراد، در صورت گسترش استفاده 
بسیاری  کمک  جامعه  در  آن  از 
ترافیک  رفع  هوا،  آلودگی  به 

کلانشهرها و حتی آلودگی صوتی 
خواهد شد. 

سهشنبههایبدونخودروبا
نتیجهمثبتیامنفی؟

از  خودرو  بدون  های  شنبه  سه 
آن دسته طرح های گذشته بود 
که می توان گفت چنانچه مورد 
عظیمی  تحول  گیرد  قرار  توجه 
پایتخت  خصوص  به  و  ایران  در 
رقم خواهد  البرز  استان  و  کشور 
خورد. در همین میان اما بسیاری 
از مسئولان عرصه ورزش و جوانان 
نشان  خوش  روی  اقدام  این  به 
داده و سعی در گسترش آن دارند 
اما شاید بهتر باشد که از آنها نیز 
درخواست کنیم که همین اقدام 
شایسته را هم به درستی و دقیقا 
از درب منازل اجرا نمایند. اینکه از 
ابتدای خیابان اداره ای تا رسیدن 
به درب ورودی سوار بر دوچرخه 
بود، نه تنها کمکی به جامعه نمی 
باعث  هم  مواردی  در  بلکه  شود 
مدیران  کارهای  افتادن  عقب 

خواهد شد.

از تمامی این موارد که بگذریم و 
نگاهی دقیق تر به موضوع داشته 
در  را  بانوان  خالی  جای  باشیم 
این عرصه خالی می بینیم که نه 
امکانات استفاده از این طرح را و نه 
اجازه حضور در این اقدام را دارند.  
خبرگزاری  نیز  راستا  همین  در 
ایسنا گفت و گویی با رئیس هیئت 
که  داشته  البرز  دوچرخه سواری 

مشروح آن را با هم می خوانیم.

در سوار دوچرخه زنان برای
مسیرهای هم شهر سطح
نشده گرفته نظر در ویژهای

است
سواری  دوچرخه  هیات  رییس   
البرز با اشاره به اینکه زنان فضای 
مناسبی برای دوچرخه سواری در 
استان ندارند، می گوید: متاسفانه 
پیست  یک  تنها  استان  در 
که  دارد  وجود  دوچرخه سواری 
آن  در  حضور  امکان  هم  زنان 
این  موارد  سایر  در  و  دارند  را 
ورزشکاران باید از خیابان ها برای 

تردد استفاده کنند.

مجید  سبزه پرور ادامه می دهد: 
برای زنان دوچرخه سوار در سطح 
شهر هم مسیرهای ویژه ای در نظر 
گرفته نشده و همین امر احتمال 
وقوع خطرات جانی و روانی برای 

آنها را دوچندان کرده است.
از  برخی  می کند:  اضافه  وی 
خاطراین  به  علاقه مند  دختران 
دوچرخه  مدتی  از  بعد  مشکلات 
را کنار گذاشته و جذب رشته های 

بی دردسر می شوند.
ابراز می کند: در حال حاضر  وی 
بیش از 7۰۰ نفر به صورت عادی 
و 9۰ نفر دوچرخه سوار حرفه ای 
در این هیات عضو هستند که تنها 
تشکیل  زنان  را  آنها  درصد   ۱۵

داده اند.

سواری دوچرخه مسابقه لغو
زناندرالبرز

اینکه نه  با اشاره یه  این مسئول 
برخی  دید  بلکه  مردم  دید  تنها 
مسئولین نیز نسبت به دوچرخه 
سواری بانوان بسته و محدود است 
، می گوید: سال گذشته در سایت 
استان  سواری  دوچرخه  هیات 
مسابقه  برگزاری  برای  فراخوانی 
دوچرخه سواری زنان منتشر شد.

بلافاصله  می کند:  اظهار  وی 
بعد از درج این خبر، با مخالفت 
مسئولان مواجه شدیم و در نهایت 
این  لغو  به  این مخالفت ها منجر 

مسابقه شد.
هر  می دهد:  توضیح  مسئول  این 
چند هیات دوچرخه سواری استان 
برای  جلسه  چندین  کنون  تا 
تعدیل دیگاه مسئولان نسبت به 
دوچرخه سواری زنان برگزار کرده 
ولی نتیحه خاصی تا کنون حاصل 

نشده است.
زنان  می دهد:  ادامه  پرور  سبزه 
ناامید شوند  دوچرخه سوار نباید 

از محدودیت ها فراتر رفته و برای 
حضور در عرصه ها با قدرت پیش 

بروند.

امکانشکوفاییاستعدادزنان
علاقهمندبهدوچرخهسواری

وجودندارد
رییس هیات دوچرخه سوار البرز 
استعدادهای  می دهد:  توضیح 
سوار  دوچرخه  بانوان  در  زیادی 
آنها  از  اگر  استان وجود دارد که 
زمینه  در حقیقت  حمایت شود، 
استان  ورزش  در  آفرینی  افتخار 

فراهم شده است.
زمانی  تا  می دهد:  ادامه  وی 
و  فرهنگی  بسترهای  که 
برای  فیزیکی  زیرساخت های 
در  سوار  دوچرخه  زنان  حضور 
نمی توان  نشده  فراهم  جامعه 
ورزشکاران  این  از  ویژه ای  انتظار 

داشت.
اگر  می کند:  اضافه  پرور  سبزه 
دوچرخه  زنان  که  برسد  روزی 
هم  کرج  مناطق  دیگر  در  سوار 
شهر  جهان  و  مهرشهر  اندازه  به 
بزنند  رکاب  بی دغدغه  بتوانند 
می توان به آینده آنها امیدوار شد.

فرهنگ  می گوید:  پایان  در  وی 
جامعه  در  زنان  دوچرخه سواری 
باید از طریق اطلاع رسانی و شفاف 
سازی ارتقا یابد تا بانوان نیز بدون 
دغدغه بتوانند این رشته را دنبال 

کنند.

مدیرکل مدیریت بحران استانداری البرز گفت: در پی 
ورود سامانه بارشی جدید به استان و اخطاریه اداره کل 
اجرایی، خدماتی،  فرمانداران، دستگاه های  هواشناسی، 
باش  آماده  در  استان  و شهرداری های  ایمنی  امدادی، 

قرار گرفتند. وی بر عدم اسکان و توقف در بستر و حریم 
رودخانه ها، مکان های مرتفع و تپه ها، زیر درختان ، سیم 
برق هوایی ، لوله ها ، فنس های فلزی و پهنه های آبی 

توسط شهروندان تاکید کرد.

مهرور همچنین پیش بینی مکان های امن جهت اسکان 
موقت ) تا رفع شرایط اضطراری ( و ایجاد هماهنگی فی ما 
بین نیروی انتظامی ، دستگاه های امدادی، ایمنی، خدماتی 

و عوامل مردمی را خواستار شد.

احتمالرگبار،رعدوبرقووزشباددستگاههارادرآمادهباشقرارداد

امکانات برای تمامی اقشار است ؛ نه فقط آقایان

البرز  برق  توزیع  شرکت  برداری  بهره  معاون 
گفت: البرز به خاطر تازه تاسیس بودن از لحاظ 
زیر ساخت های توزیع برق ضعیف است که باید 
با تامین اعتبار و ایجاد زیرساخت و امکانات لازم 

برق رسانی این مشکل برطرف شود.
در  فرج  رامین  هوادار،  دنیای گزارش به
نوزدهیمن سمینار سالانه مدیریت مصرف انرژِی 

الکتریکی ویژه صنایع البرزکه روز سه شنبه ۲۵ 
اردیبهشت برگزارشد، اظهار کرد: در حال حاضر 
34 پست فوق توزیع و 349 فیدر۲۰ کیلوولت 
با جمعیت  مقایسه  در  که  دارد  وجود  البرز  در 

کافی نیست.
برق  مشترکان  تعداد  به  اشاره  با  ادامه  در  وی 
استان افزود: در حال حاضر یک میلیون و3۰۰ 

هزار مشترک در استان وجود دارد که 8۱ درصد 
این آنها مشترکان خانگی ، ۱۱.4 درصد تجاری 

و مابقی سایر بخش ها هستند.
فرج همچنین به سهم استان در پیک سراسری 
پیک  در  البرز  سهم  افزود:  و  کرد  اشاره  برق 
سراسری برق کشور ۲.4 درصد بوده و ظرفیت 
کل  با  مقایسه  در  استان  بالادستی  شبکه های 

کشور پایین است.
البرز  برق  توزیع  شرکت  برداری  بهره  معاون 
گفت: البرز به خاطر تازه تاسیس بودن از لحاظ 
زیر ساخت های توزیع برق ضعیف است که باید 
با تامین اعتبار و ایجاد زیرساخت و امکانات لازم 

برق رسانی این مشکل برطرف شود.
با  خود  های  صحبت  از  دیگری  بخش  در  وی 
بهینه  مصرف  و  جویی  صرفه  اهمیت  به  اشاره 
مصرف  اگربتوانیم  گفت:  گرما  فصل  در  انرژی 
از  زیادی  مبالغ  سالانه  کنیم  مدیریت  را  برق 

طریق صرفه جویی در انرژی ذخیره می شود.
البرز  برق  توزیع  شرکت  برداری  بهره  معاون 
در  مشترکان  امسال  تابستان  است  امید  گفت: 
کنند  بهینه مصرف  را  برق   ، مصرف  اوج  زمان 

تا تا فشار کمتری به شبکه های برق وارد شود.

رئیس شعب بانک ملی استان البرز عنوان کرد: 
به همین منظور سقف تسهیلات بانک ملی برای 

خرید کالای ایرانی افزایش یافته است.
بهگزارشدنیایهوادار، عبدالله جلالی عصر 
به  اشاره  با  خبرنگاران  با  نشست  در  شنبه  سه 
شعار سال جاری، اظهار داشت: به منظور تحقق 
با  بانک ملی  برنامه های  به شعار سال،  بخشی 
از اشتغال و تولید داخل پیش  رویکرد حمایت 

می رود.
رئیس شعب بانک ملی استان البرز اظهار داشت: 
یک  عنوان  به  ایرانی  کالای  از  حمایت  موضوع 
اصل مهم باید سرلوحه تمام بخش ها قرار گیرد.

البرز سال گذشته  استان  بانک ملی  افزود:  وی 
در ۲ بخش حمایت از اشتغال و توسعه صنعت 
و تولید، توانست رتبه نخست کشوری را کسب 

کرد.
و  اشتغال  توسعه  به  نگاه  اینکه  بیان  با  جلالی 
تولید از نظر شرعی و عرفی مهم ترین موضوع 
اساس  همین  بر  گفت:  رود،  می  شمار  به  ملی 
به  سرپرستی  این  های  برنامه  عمده  بخش 
کالای  و  تولید  از  وحمایت  اشتغال  موضوع 

داخلی پیش می رود.

وی اظهار داشت: سال گذشته در بخش منابع 
این بانک رشد ۵۰ درصدی و در بخش پرداخت 
تسهیلات نیز ۵۰ درصد افزایش خدمات نسبت 

به سال ماقبل داشت.
رئیس شعب بانک ملی البرز با اشاره به تخصیص 
اعتبار برای مددجویان کمیته امداد و بهزیستی 
گفت: اعتبارات ویژه ای در این بخش اختصاص 

یافته و از اوایل سال گذشته تا کنون بخشی از 
پرداخت  محروم  اقشار  مشکلات  رفع  برای  آن 

شده است.
آخرین  بیان  با  نیز  نشست  این  ادامه  در  وی 
وضعیت تسهیلات بانکی، عنوان کرد: به همین 
خرید  برای  ملی  بانک  تسهیلات  سقف  منظور 

کالای ایرانی افزایش یافته است.

معاونبهرهبرداریشرکتتوزیعبرقالبرز:

ایجاد زیرساخت لازم برق رسانی برای رفع مشکلات البرز ضروری است
جهتخریدکالایایرانی؛

سقف تسهیلات بانک ملی افزایش یافت

اسماعیل خلیلی با اشاره به اینکه نماز جزء 
دینی  وظیفه  ترین  اصلی  و  دین  واجبات 
است که در حوزه شخصی، عبادی، اداری، 
جایگاه  دارای  زمینه ها  سایر  و  اجتماعی 
وظیفه  ما  همه  و  است  بالایی  منزلت  و 
اظهار  دهیم،  اشاعه  را  فرهنگ  این  داریم 
داشت: ایجاد فضای معنوی در محیط کار، 
تاثیرگذاری مثبت در فعالیت های کارکنان 
و ارائه خدمات بهتر از اثرات معنوی برپایی 
نماز جماعت در ادارات است که باید مورد 

توجه قرار گیرد.
خلیلی با اشاره به نوع فعالیت ها و وظایف 
اداره کل تعاون کار و رفاه اجتماعی استان 
البرز در حوزه های فرهنگی و اجتماعی و 
تاکید کرد: فعالیت های متنوعی در  نماز 
ارتباط  در  نیز  و  کارکنان  اداره کل جهت 
با جامعه کارگری با موضوع نماز انجام می 
گیرد که از جمله آن می توان به برگزاری 

های  کلاس  برگزاری  قرآن،  مسابقات 
برگزاری  شایسته،  کار  فرهنگ  آموزشی 
همایش با ائمه جماعات واحدهای کارگری، 
و  ترویجی  و  آموزشی  محتوای  توزیع 
واحدهای  در  نمازخانه  استقرار  پیگیری 
محیط های  امکانات  به  توجه  با  کارگری 

کاری اشاره کرد.
در  سال  شعار  به  اشاره  با  ادامه  در  وی 
خصوص حمایت از کالای ایرانی و توجه به 
اهمیت انجام کار شایسته از سوی کارگران 
و تبیین مولفه های کار شایسته برای جامعه 
کار و تولید با استفاده از ظرفیتهای فرهنگی 
اداره کل افزود: این اداره کل در  سالجاری 
ضمن اجرای برنامه ها در جهت توسعه و 
تشویق فعالان نماز در حوزه های کارمندی 
و کارگری، مهمترین تکلیف خود در حوزه 
کالای  از  حمایت  را  اجتماعی  و  فرهنگی 
ایرانی با توجه به  تبیین و ترویج فرهنگ 

کار شایسته در جامعه کار و تولید استان 
راستای  در  اموزشی  های  برنامه  اجرای  با 
توسعه کار شایسته  قرار داده است که به 
طور جدی از سوی این اداره کل در حال 

اجرا و پیگیری است.
خلیلی ادامه داد: تبیین و ترویج فرهنگ کار 
شایسته با استفاده از ظرفیت ائمه جماعات 
واحدهای تولیدی در صفوف نماز جماعت 
و برگزاری آموزشهای کاربردی در خصوص 
شایسته  کار  فرهنگ  با  کارگران  آشنایی 
در راستای حمایت از کالای ایرانی، ترویج 
داخلی  کیفیت  با  کالای  مصرف  و  تولید 
واهمیت توجه کارگران به کار شایسته به 
تولید و مصرف کالای  عنوان عناصر مهم 
مردم  سوی  از  قیمت   وارزان  کیفیت  با 
حوزه  های  برنامه  مهمترین  از  جامعه  در 
فرهنگی و اجتماعی اداره کل در سالجاری 

است.

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان البرز:

برپایی نماز جماعت در ادارات مورد توجه واقع شود

سهشنبههایبدونخودرو
های طرح دسته آن از
توان می که بود گذشته
توجه مورد چنانچه گفت
قرارگیردتحولعظیمیدر
ایرانوبهخصوصپایتخت
رقم البرز استان و کشور

خواهدخورد.

دبیر شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر البرز گفت: 
طبق آمار رسمی ۲.6 درصد از دانشجویان وزارت علوم 
و ۱.6 درصد از دانشجویان وزارت بهداشت درگیر مواد 

مخدر هستند.
مهدی پازوکی در همایش سراب رهایی که با موضوع 
در  اردیبهشت(  مواد مخدر که سه شنبه)۲۵  و  اعتیاد 
دانشگاه خوارزمی برگزار شد، گفت: وضعیت اعتیاد در 
مناطق حاشیه ای شهرها به سبب شرایطی که دارد به 

نسبت سایر مناطق بالاتر است.
پازوکی افزود: براساس برنامه ششم توسعه پنج آسیب 
مهم اولویت دار در دستور کار قرار گرفته و بنا شده در 
پایان برنامه ۲۵ درصد در این آسیب ها کاهش داشته 

باشیم.
وی ادامه داد: در راس این پنج آسیب اولویت دار اعتیاد 
قرار دارد و پس از آن طلاق، حاشیه نشینی، کودکان کار 

و مفاسد اخلاقی مطرح شده است.
این مسئول در خصوص وضعیت اعتیاد در دانشگاه های 
درصد   ۲.6 رسمی  آمار  طبق  کرد:  خاطرنشان  کشور 
از دانشجویان وزارت علوم و ۱.6 درصد از دانشجویان 

وزارت بهداشت درگیر مواد مخدر هستند.

وی ادامه داد: این آمار اگرچه پایین است اما به دلیل 
اهمیت مساله با وجود کم بودن باز هم زیاد محسوب 

می شود باید برای آن اقدام شود.
این  برای کنترل و رفع  اقدامات لازم  از  پازوکی یکی 
آسیب را اجتماعی شدن مبارزه با مواد مخدر عنوان و 
تصریح کرد: این وظیفه همه ماست چون اگر همسایه 
ما دچار آسیب شود قطعا خانواده ما هم در امان نخواهد 
بود به همین دلیل چند سالی است که در کشور به این 

موضوع وارد شده ایم.

وی با بیان اینکه در حال حاضر آسیب های اجتماعی در 
حال بلعیدن تمام بخش های جامعه است گفت: ممکن 
وظیفه  بنابراین  شود  بدتر  هم  این  از  وضعیت  است 
اجتماعی همه ماست که کمک کنیم حتی با یک قدم 

و یا کمکی فکری.
پررنگ  موضوع  این  در  را  دانشجویان  نقش  پازوکی 
دانست و افزود: در خصوص پیشگیری از شیوع اعتیاد 
انتخاب  پایلوت  عنوان  به  البرز  استان  نیز  مدارس  در 

شده است.

دبیر شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر البرز:
آسیب های اجتماعی در حال بلعیدن همه بخش های جامعه است
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ورزش
سردار حسین رحیمی درباره اکران مسابقات 
فوتبال جام جهانی از طریق سینما های تهران 
در ایام جام جهانی گفت: هنوز به طور رسمی 
هماهنگی های لازم برای اکران مسابقات جام 
جهانی از طریق سینما های شهر تهران انجام 

زمینه  این  را در  تنها صحبت هایی  و  نشده 
برای  داران  سینما  اگر  امیدوارم  شنیده ام؛ 
اکران فوتبال تمایل دارند هر چه زودتر برنامه 
اکران خود را به معاونت اجتماعی فرماندهی 

انتظامی پلیس تهران ارایه دهند.

رییس پلیس تهران اعلام کرد: پلیس به هیچ 
وجه مخالف شادی شهروندان نیست و اتفاقا 
از برنامه های شاد که همدلی را باحفظ قوانین 
و شئونات اسلامی در بین شهروندان ایجاد 

می کند، استقبال خواهد کرد.

موافقتپلیسباپخشزندهجامجهانیدرسینماهایتهران

شفر:نبردنتیامبهجامجهانی
دیوانگیاست!

وینفرد شفر سرمربی استقلال فصل را با حذف ذوب آهن به پایان 
رساند. شفر در نشست خبری بعد از بازی گفت: بعد از این بازی 
چه چیزی می توانم بگویم؟ چیزی که می خواهم بگویم، همان 
حرفی است که قبل از بازی، یک و دو ماه پیش گفتم. شخصیت، 
ذهنیت برد، روحیه تیمی را هیچ جا ندیدم و این فوق العاده است. 
ما دو بازیکن بسیار مهم را از دست داده بودیم. من قبل از بازی 
احساس کردم که با تیم قدرتمندی بازی داریم. می خواهم از 
طرفداران استقلال تشکر کنم. با وجود چنین هوادارانی خیلی 
از کادر  باید  سخت است که شما شکست بخورید. همینطور 
پزشکی تشکر داشته باشم زیرا مشخص نبود که تیام صد در صد 
می تواند بازی کند. کادر ما خیلی خوب شب و روز تلاش کردند. 
ذوب آهن بسیار خوب بازی کرد و این یک بازی سخت بود. نمی 
خواهم بگویم تیام بهتر بود و باید بگویم همه تیم ما خوب بودند. 
یک موقعیت پیش آمد که منصفانه نبود و ما توپ را به بیرون 
زدیم و آنها باید به ما پس می دادند اما آنها به سمت دروازه ما 

شوت زدند.
وی افزود: نمی شد گفت این فوتبال است و این منصفانه نبود. 
بیشتر نمی توانم چیزی بگویم. الان همه خسته هستند و می 
خواهیم به خانه برویم. بازیکنان به خانه و یا تیم ملی می روند و 
کادرفنی نیز می خواهند به خانه بروند. من به خانه نمی روم و یک 

مقدار صبر می کنم. 
شفر در پاسخ به این سوال که آیا  تیام یک سوپر من است، 
تصریح کرد: تیام؟)با خنده(. من کشورها و بازیکنان آفریقایی را 
می شناسم و با کامرون قهرمان شدم. برای من مهم نیست که 
یک بازیکن خوب است. برای من مهم این است که شخصیت 
خوبی دارد و همه بازیکنان او را دوست دارند. به خاطر کار تیمی. 
می خواهم به مربی سنگال بگویم اگر بدون تیم به جام جهانی 
بروید، یک دیوانگی است. گل دوم او شبیه به گل صلاح بود. چه 
می توانم در مورد او به شما بگویم؟ باشگاه باید بداند که من وقتی 
سرمایه گذاری می کنم، سرمایه گذاری برای ستاره سوم است. در 
مقایسه با عملکردی که تیام داشته، سرمایه گذاری بسیار کمی 
روی او انجام شده است. باشگاه باید در مسیری که می گویم 
حرکت کند. همین اتفاق رخ داده و ما به مرحله بعدی آسیا رفتیم. 
من می خواهم امید ابراهیمی، وریا غفوری و سرور جپاروف بمانند. 
اگر این بازیکنان بروند، ما مشکل خواهیم داشت. باشگاه باید تمام 

کارها را برای این بازیکنان انجام دهد.

پاسختندکیروشبهقلعهنویی:

کاشدرپرتغالبودیم
تاجوابترامیدادم!

به نقل از فدراسیون فوتبال، کارلوس کی روش در پاسخ به 
از  تیم ذوب آهن که در یکی  امروز سرمربی  صحبت های 
سایت های خبری منتشر شده گفت: آقای قلعه نویی! لطفا خود 
را پشت داستان های ماسک گونه پنهان نکنید. لطفا سعی 
نفرمایید که اذهان عمومی را به سمت دیگری ببرید. شما 
به صورت رسمی صداقت، وجاهت و تعهد کاری من را زیر 
سوال بردید. اگر این کار در پرتغال می افتاد می دانستم چطور 
پاسخ دهم اما به خاطر این که در ایران هستیم و می دانم در 
پنج دقیقه دیگر از طرف رئیسم و فدراسیون هشدار دریافت 

می کنم، فقط از شما تشکر می کنم.
وی افزود: بیایید راجع به چند مطلب شفاف صحبت کنیم. 
یک این که ما می توانیم محترمانه با هم اختلاف نظر داشته 
باشیم اما وقتی شما می فرمایید که من این لیست را به صورت 
عمدی برای لطمه به شما و تیمتان اعلام کردم، با این فرضیه 
صداقت، وجاهت و تعهد کاری من را زیر سوال می برید، پس 
خواهش می کنم فضا را غبار آلود نکنید تا صورت خود را پنهان 
کنید. دوم این که مدیرعامل شما به ما اطلاع داد که این 
شما بودید که به همکاری بازیکنانتان با تیم ملی لطمه زدید. 
اگر این دروغ است، رسما اعلام کنید و به بازیکنانتان توضیح 

دهید. از طرف بنده قضیه به پایان رسیده است.
کی روش ادامه داد: سوم این که فقط جهت یادآوری، این 
مطلب جدیدی نیست که من هنوز به صورت شفاف به یاد 
افتاد وقتی شما به  اتفاقی که در جام جهانی ۲۰۱4  دارم 
توافقی که با من درباره آماده سازی جام جهانی قبلی کردید، 
پایبند نبودید. درباره حضور در قرعه کشی جام ملت های آسیا، 
شما یک بار دیگر حرفه ای گری من را زیر سوال بردید. همان 
طور که احتیاج نیست به شما یادآوری کنم شما کسی هستید 
که به صورت رسمی اعلام کردید حتی بازی های تیم ملی 
را نمی بینید. اگر بنده در قرعه کشی جام ملت ها نبودم اولا 
به خاطر این بود که آن مراسم برای مربیان تیم ها در جام 
ملت ها بود و ثانیا بنده برای منافع تیم ملی مشغول به کار 
بودم تا بتوانم تلاش کنم برنامه های مهم تیم ملی را نجات 
دهم؛ ببخشید، عذرخواهی می کنم، برنامه های تیم ملی نه، 

برنامه های یک هشتم لیگ قهرمانان آسیا.
کی روش افزود: راجع به آینده خودم هم می خواهم این را 
بگویم که من هیچ شک و شبهه ای درباره صلاحیت بالای 
الان که  ندارم؛  نزدیک  آینده ای  برای جایگزینی ام در  شما 
یک زمینی با بالاترین استانداردها، یک ساختمان با بهترین 
امکانات برای تیم ملی و بازیکنانی بسیار فوق العاده آماده برای 

دعوت به تیم ملی این جا وجود دارد.

گفت و گوخبر استقلال3-ذوبآهن1؛یکیتیامداشتودیگرینداشت

تیام، تیام، تیام و... 
تمام!

استقلال با نمایش فوق العاده و هت تریک تیام 
موفق به برتری 3 بر یک مقابل ذوب آهن شد تا 
راهی هشت تیم نهایی لیگ قهرمانان آسیا شود. 
استقلال بعد از باخت دور رفت مرحله یک هشتم 
نهایی لیگ قهرمانان آسیا مقابل ذوب آهن، شب 
گذشته به دنبال جبران باخت یک بر صفر در 
ورزشگاه آزادی و در حضور پرُ شور تماشاگرانش 
بود تا بتواند ناکامی سال گذشته در صعود به 
جمع هشت تیم نهایی این رقابت ها را جبران 
کند که عملکرد فوق العاده مامه تیام با زدن سه 
گل در دقایق ۱۱، 4۱ و 64 در مقابل تک گل 
تماشایی قاسم حدادی فر در دقیقه 6۵ ، منجر به 
برتری 3 بر یک استقلال در این دیدار شد تا آنها 
با پیروزی 3 بر ۲ در مجموع دو مسابقه راهی 

مرحله یک چهارم نهایی شوند.
و  درگیرانه  نمایش  بازی  شروع  از  تیم  دو 
فیزیکی در میانه زمین داشتند که در نهایت 
این برخوردها منجر به اعلام پنالتی در دقیقه 
۱۰ به سود استقلال و گل شدن آن توسط مامه 
تیام بود؛ در ادامه شاگردان قلعه نویی با ارسال از 
جناحین به دنبال جبران گل خورده بودند و با 
سانترها و پاس های عالی حدادی فر شانس های 
گلزنی به دست آوردند که مهاجمان ذوب و به 
ویژه از دست دادن دو موقعیت توسط بوحمدان 
اجازه نداد آنها در نیمه اول به گل برسند ولی 
با این حال استقلال نیز که برای زدن گل دوم 
تلاش می کرد، بعد از اصرار روی زدن شوت های 
از راه دور بالاخره با ضربه استثنایی تیام دومین 
گل را در دقیقه 4۱ به ثمر رساند و نیمه اول را 

با برتری ۲ بر صفر به پایان برد.
در ۱۵ دقیقه ابتدایی نیمه دوم شاگردان شفر 
و قلعه نویی تنها یک موقعیت به دست آوردند 

که شوت راه دور حدادی فر و پاس در عرض 
خطرناک اسماعیلی فرصت گلزنی برای تیم ها 
به وجود آورد اما در دقیقه 64 بازیکنان استقلال 
با تدارک یک حمله سریع از جناح راست زمین 
با پاس غفوری و شوت تمام کننده تیام سومین 
گل را زدند تا راه صعودشان را هموار کنند اما 
کمتر از یک دقیقه بعد حدادی فر با شوت راه 
دور عالی یکی از گل های خورده را جبران کرد 
و امید را به اردوی ذوبی ها باز گرداند؛ بعد از آن 
بازی به مدت ۲۰ دقیقه موقعیت خاصی نداشت 
ولی دو تیم در میانه زمین بازی درگیرانه ای 
راه های  بستن  با  شفر  شاگردان  و  داشتند 
نفوذ به بازیکنان ذوب اجازه گلزنی به حریف 
استقلال  پایانی  دقایق  در  نمی دادند؛  را  خود 
و ذوب دو فرصت گلزنی به دست آوردند که 
از  ثانیه ها  جدی ترین آن را عطایا در آخرین 
دست داد تا تیمش در صعود به جمع هشت 
تیم نهایی آسیا ناکام باشد و بازی با برتری 3 بر 
یک استقلال خاتمه پیدا کند.  شاید به جرات 
بتوان گفت که ارسال تماشایی عباسی به تیرک 
دوم و موقعیتی عالی برای گلزنی عطایا که در 
واپسین ثانیه های مسابقه فراهم کرد و شوت 
بسیار بد هافبک لبنانی ذوبی ها که به آسمان 
ترین  و حساس  ترین  مهم  از  یکی  زده شد 
لحظات این مسابقه بود و به تنهایی پتناسیل 
برهم زدن تمامی معادلات مسابقه را داشت 
که چنین نشد. مامه بابا تیام که هفته قبل به 
دلیل مصدومیت دیدار رفت برابر ذوب آهن را از 
دست داده بود، در بازگشت به ترکیب استقلال 
سرنوشت را برای این تیم تغییر داد و با گل های 
تماشایی و هت تریک مرد اول میدان بود تا آبی 
پوشان را راهی مرحله یک چهارم نهایی لیگ 

قهرمانان آسیا کند. بازگشت درخشان تیام به 
ترکیب استقلال، نمایش و گل های تماشایی 
که  بود  اتفاقی  بهترین  البته  و  مهم ترین  او 
می توانست هواداران این تیم را خوشحال کند و 
در نهایت سه گلی که او به ثمر رساند، تیمش 
را صاحب برد ارزشمندی کرد. شاید اصلی ترین 
تفاوت استقلال و ذوب آهن در شبی که هردو 
نماینده کشورمان، الحق شجاعانه و هجومی 
بازی کردند در همین بود. یکی تیام داشت و 

دیگری نداشت!

حواشی:
* بازیکنان ذوب آهن برای گرم کردن با لباس 
قرمز وارد زمین شدند که این حرکت به مذاق 

استقلالی ها خوش نیامد.
* درحالی که جایگاه های طبقه دوم ذوب آهن 
خالی است به استقلالی ها اجازه نشستن داده 

نشد.
 * تماشاگران استقلال با تشویق ایسلندی به 

حمایت از تیم شان می پردازند.
* خطای شدید تیام روی پای فخرالدینی قبل 
از رسیدن دقیقه یک بازی، موجب درگیری 
فیزیکی بازیکنان دو تیم و در نهایت اخطار به 

مهاجم استقلال شد. 
* بعد از پایان نیمه اول بین شفر و مربیان 
ذوب آهن مجادله لفظی پیش آمد که قبل از 
رفتن آنها به رختکن این قائله ختم به خیر شد.

در  رحمانی  روی  باقری  خطرناک  خطای   *
میانه زمین موجب اعتراض بازیکنان ذوب آهن 

به داور عمانی شد چراکه آنها اعتقاد داشتند 
هافبک استقلال باید کارت زرد دوم را بگیرد.

* فخرالدینی در دقیقه ۵۱ بدون توپ روی پای 
تیام خطا کرد که این اتفاق موجب درگیری و 

در ادامه اخطار به مدافع ذوب آهن شد.
* جابر انصاری، بازیکن تعویضی استقلال در 
دقیقه اول وقت های تلف شده به دلیل پارگی 

ابرو به بیرون رفت تا مداوا شود.

استادیوم: آزادی/ تماشاگر:7۵هزار نفر
داور: احمد ابوبکر الکعف)عمان(؛ کمک ها: ابوبکر 
اوکابه  و  القیضی)عمان(  علی  سلیم)عمان(، 

تاکوتو)ژاپن(
سید  رحمتی،  مهدی  سید  تهران:  استقلال 
مجید حسینی، روزبه چشمی، پژمان منتظری، 
فرشید  نورافکن(،  سهرابیان)4۵-امید  آرمین 
باقری، وریا غفوری، خسرو حیدری)84- جابر 
انصاری(، سرور جپاروف، فرشید اسماعیلی )9۰ 

علی قربانی(، مامه بابا تیام
سرمربی: وینفرد شفر

وحید  مظاهری،  رشید  اصفهان:  ذوب آهن 
میلاد  ولسیانی،  جورجی  محمدزاده، 
ایمانی،  اکبر  بوحمدان،  حمید  فخرالدینی، 
زاده(،  رجب  حدادی فر)7۱-مهدی  قاسم 
بختیار رحمانی)79- محمدرضا عباسی(، سید 
محمدرضا حسینی، مرتضی تبریزی)۵8-ربیع 

عطایا(، کی روش استنلی
سرمربی: امیر قلعه نویی

بازگشتدرخشانتیامبهترکیباستقلال،نمایشوگلهایتماشاییاومهمترینوالبته
بهتریناتفاقیبودکهمیتوانستهواداراناستقلالراخوشحالکندودرنهایتسهگلی
کهاوبهثمررساند،تیمشراصاحببردارزشمندیکرد.شایداصلیترینتفاوتاستقلال
وذوبآهندرشبیکههردونمایندهکشورمان،الحقشجاعانهوهجومیبازیکردنددر

همینبود.یکیتیامداشتودیگرینداشت!

InstaHavadar ر دا هوا ینستا  ا

ساموئل عزیز، رفیق من کاش امکانش بود همین حالا پیش 
خانواده تو می رفتم.

ممنون بابت تمام حمایت هاتون، با آرزوی بهترین ها برای کنار علی عزیزم.تبریک به تیم ملی بانوان ایران، خسته نباشید دمتون گرم.
فصل بعد. 

بدرود پسر با کلاس و مودب.

غولآسیا،العینپرستارهرا8تاییکرد!
تیم الدحیل قطر موفق شد با برتری 4 بر یک در دیدار برگشت و 8 بر 3 در 

مجموع، به جمع هشت تیم برتر آسیا صعود کند.در این دیدار نماینده قطر موفق شد 
تا هشتمین پیروزی متوالی خود را در این فصل آسیا به دست بیاورد. آنها یکی از 

مدعیان اصلی قهرمانی لیگ قهرمانان هستند.

شماره10جداییازپرسپولیسراتکذیبکرد
بازیکن شماره ۱۰ تیم فوتبال پرسپولیس که گفته می شد با هم تیمی هایش در 

پایان بازی با الجزبره خداحافظی کرده بود، برای تمدید قرارداد خود با این باشگاه اعلام 
آمادگی کرد. فرشاد احمدزاده به یکی از مسئولان باشگاه پرسپولیس پیغام داد بعد از 

بازگشت از مسافرت قراردادش را با سرخپوشان تمدید خواهد کرد.

مظاهری:ازداوریاینبازیخندهاممیگیرد
رشید مظاهری پس از شکست مقابل استقلال و حذف از لیگ قهرمانان آسیا گفت:  به 

تیم استقلال خسته نباشید و تبریک می گویم به تیم داوری هم تبریک می گویم، واقعاً 
عالی بودند، خنده ام می گیرد. مهم نبود من سیو داشته باشم یا نه وقتی تیم داوری به 

این خوبی بود. مسلم بود ذوب آهن با این قضاوت نمی تواند صعود کند.

سلیمانی:تیاموباقریبایداخراجمیشدند
کارشناس داوری گفت که داور عمانی دیدار تیم های فوتبال استقلال و ذوب  آهن 

در حد این بازی نبود و او باید دو بازیکن استقلال یعنی تیام و باقری را اخراج 
می کرد. ر کنار این موضوع تماشاگران پرشور استقلال تصمیمات داور را متزلزل 

کردند و داور عمانی نشان داد که در حد این بازی بزرگ نبود.

بعضی ها داغشو دوست دارن 
Some Like It  Hot

سرمربی تیم فوتبال ذوب آهن می گوید که کارش با تیم ذوب آهن تمام 
شده است و احتمالا صحبت هایی در آینده با تیم سپاهان خواهد داشت.

بهگزارشدنیایهوادار،امیر قلعه نویی سرمربی تیم فوتبال ذوب آهن 
پس از شکست دیشب تیمش مقابل استقلال تهران در رادیو ورزش گفت: 
به نظرم دو بازیکن استقلال باید اخراج می شدند و همچنین داور یک 
پنالتی برای ما نگرفت. به نظرم داور آن دیدار داور فدراسیون است. قبلا هم 
نسبت به فدراسیون خوش خدمتی هایش را کرده است. کارشناس داوری 
به من زنگ زده است و می گوید که ما می ترسیم که حقیقت را بگوییم چرا 
که در فضای مجازی به پدر و ناموس ما فحش می دهند. واقعا این شرایط 

عجیب و مسخره است.
وی در ادامه گفت: من از باختن ناراحت نیستم. من در مالزی بدتر از این ها 
را دیده ام. به استقلال و تیام تبریک می گویم اما به هیات مدیره استقلال 
اصلا تبریک نمی گویم. ه این فوتبال نباید تبریک گفت. به سلطانی فر و 
تاج باید تبریک گفت. از آقای سلطانی فر و تاج ممنون هستیم که سرخابی 
ها را خوب حمایت می کنند. ما در زمین نباختیم و یک فوتبال بحرینی 
دیدیم اما به آنها تبریک گفتم. بازی 7 دقیقه وقت اضافه داشت، ۲ اخراج 
حریف دیده نشد و یک پنالتی ما گرفته نشد و این فوتبال تبریک ندارد و 

باید به حال فوتبال گریه کرد.
او درباره جو استادیوم آزادی در بازی ذوب آهن و استقلال اظهار کرد: وقتی 
که بازیکن استقلال روی میلاد فخرالدینی خطا می کند، استادیوم به من 
فحش ناموس می دهد. چرا؟ گناه ما چیست؟ حتما باید ببازیم تا محبوب 

باشیم؟ به نظرم مسئولان باشگاه استقلال باید این جو را مدیریت کنند.
امیر قلعه نویی درباره رفتنش از تیم ذوب آهن و آمدن به سپاهان گفت: 
من دیگر سرمربی ذوب آهن نیستم. من کارم در این تیم تمام شده است. 
البته از همه هیات مدیره این تیم بسیار تشکر می کنم. من از تیم ذوب آهن 

درس های بزرگی یاد گرفتم. امیدوارم هرچه خیر است اتفاق بیفتد. احتمالا 
طی همین روزها یک نشستی با مسئولان سپاهان درباره سرمربی گری 

این تیم خواهم داشت.
وی ادامه داد: من در کنفرانس مطبوعاتی گفتم که مشکلی نیست. کادر 
فنی تیم ملی می توانست لیست 3۵ نفره را به فیفا ارسال کند اما ۲4 
ساعت بعد آن را منتشر کند. بعد از آن آقایان بیانیه ای دادند که بخشی 
از آن بیانیه برمی گشت به سعید آذری. به خاطر همین آذری مصاحبه ای 
کرد که در آن صحبت های منتشر شده در آن بیانیه را تکذیب کرد. نکته 
جالب اینجاست که آقای ساکت بعد از مصاحبه آذری به او زنگ می زند 
و به او می گوید که شما چرا وسط آمده اید. اجازه بده ما قلعه نویی را قلع و 
قمع کنیم. البته او از این کلمه استفاده نکرده اما نگاهش این بوده است. 
چرا؟ چون وقتی ساکت به آذری که در بیانیه راجع به او صحبت شده 

است می گوید شما چرا آمدی وسط، یعنی به نوعی می گوید اجازه بده 
قلعه نویی تنها بماند.

قلعه نویی تاکید کرد: از آذری کمال تشکر و قدردانی را دارم که پای حق 
و حقیقت ایستاد کاری که خیلی مدیران از جمله ساکت انجام نمی دهند. 
آقای ساکت شما خودت می دانی من برای شما چه کاری کردم. من به 
خاطر شما از سپاهانی بیرون آمدم که می توانستم با آن قهرمان آسیا شوم. 
خودت می دانی و خدای خودت. من به خاطر شما از اصفهان بیرون آمدم 

حالا به آذری زنگ می زنی که چرا آمدی وسط؟
او در آخر افزود: اگر یک داور از شرق آسیا بود، عیار تیم ها مشخص می 
شد. فرشید باقری و تیام نباید اخراج می شدند؟ پنالتی ما را نگرفتند. تیم 
ما مظلوم و شهرستانی است و یک هفته به ما و هواداران فحاشی کردند. 

مبارک تاج و سلطانی فر باشد اما آن بالا یک خدایی است.

قلعه نویی: آن بالا خدایی هم هست!
کارمنباذوبآهنتمامشدهاست
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n   تحریریه: علیرضا ریحانی - تیلدا حسینی - مهسا تیموری
n  روابطعمومی:پیمان بیک

n  طراحوصفحهآرا:احمد شاهوند - مریم علیزاده- امیررضا بیات

n  چاپولیتوگرافی: گلها
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دستگیریکیفقاپحرفهایبا
22فقرهسرقتدرفردیس

کیف قاپ  دستگیری  از  فردیس  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
حرفه ای با ۲۲ فقره سرقت خبر داد.

بهگزارشدنیایهوادار؛ سرهنگ »بیژن جنتی« در تشریح 
این خبر، گفت: درپی دریافت یک فقره پرونده شکایت به پلیس 
آگاهی مبنی بر سرقت گوشی همراه از سوی یک راکب موتوسوار، 
موضوع در حال بررسی بود که شکایت های مشابه پرونده مذکور 

از جمله موبایل و کیف قاپی به پلیس آگاهی ارجاع شد.
وی افزود: باتوجه به حساسیت موضوع، شناسایی و دستگیری 
سارق در دستور کار ماموران قرار گرفت که در تحقیقات ابتدایی 
از مالباختگان، محرز شد که یک راکب موتورسوار در اقدامی 
غافلگیرانه به مالباختگان نزدیک شده و بدون آن که فرصت 
مقابله را به آنها بدهد، گوشی همراه یا کیف دستی عابران را 

سرقت کرده و به سرعت متواری شده است.  
این مقام انتظامی گفت: ماموران با استفاده از تصاویر چهره نگاری 
و مراجعه به بانک اطلاعاتی سارقان سابقه دار، سارق را شناسایی و 
پس از انجام اقدامات اطلاعاتی با هماهنگی مقام قضائی، مخفیگاه 
نامبرده را تحت نظر قرار داده و در یک فرصت مناسب هنگامی 
که وی قصد خروج از منزل را داشت، دستگیر و به پلیس آگاهی 

منتقل کردند.
سرهنگ جنتی اظهار داشت: متهم در بازجویی های ماموران، 
ابتدا منکر سرقت ها شد، اما در مواجهه با مالباختگان و شواهد 
موجود لب به اعتراف گشوده و به جرم خود مبنی بر ۲۲ فقره 

سرقت کیف و تلفن همراه اعتراف کرد.

کشف20میلیارددارویقاچاقدرکرج
فرمانده انتظامی استان از کشف ۲۰ میلیارد ریال داروی قاچاق و 

خارج از شبکه توزیع در کرج خبر داد.
سردار »عباسعلی محمدیان« با اعلام این خبر، گفت: درپی دریافت 
گزارش هایی مبنی بر نگهداری مقادیر زیادی دارو در یک منزل 
مسکونی در منطقه کمالشهر کرج، پیگیری موضوع در دستور کار 
ماموران اداره مبارزه با قاچاق کالا و ارز پلیس آگاهی استان البرز 

قرار گرفت.
سردار محمدیان عنوان داشت: در بررسی های تکمیلی ماموران، محرز 
شد که انبار اصلی داروها در یک سوله در محدوده کمالشهر است که 
به صورت غیرقانونی در آنجا نگهداری شده و سپس به بازار فروش 
عرضه می شود که بلافاصله ماموران اداره مبارزه با کالای قاچاق، به 
همراه عوامل اداره اصناف، معاونت غذا و داروی استان البرز، به محل 

انبار مراجعه کردند که موضوع تحت بررسی است.
فرمانده انتظامی استان البرز با بیان این که ارزش داروهای کشف شده 
۲۰ میلیارد ریال برآورد شده است، اضافه کرد: انبار مذکور پلمب شد.

خبر

احداث سوله بحران در منطقه 7

سرپرست شهرداری منطقه 7 کرج، از احداث دو سوله مدیریت 
بحران در این منطقه خبر داد.

مدیریت  پایگاه خبری  از  نقل  به  بهگزارشدنیایهوادار؛ 
شهری کرج بحران در محدوده محمود آباد به متراژ یک هزار 
متر مربع در حال اجرا است که در آینده نزدیک به بهره برداری 

می رسد.
بلوار  وی همچنین به احداث سالن ورزشی چند منظوره در 
اشتراکی اشاره کرد و گفت: این سالن با متراژ دو هزار و 3۰۰ 
حال  در  کرج  شهرداری  مشارکت  با  طبقه  سه  در  مترمربع 

احداث است. 
سرپرست منطقه 7 احداث سوله برای روزهای بحرانی را به 

عنوان یکی از وظایف جدی مدیریت شهری برشمرد.

خرید ۴ هزار تن قیر در دستور کار 
شهرداری کرج

سرپرست شهرداری کرج با اشاره به خرید 4 هزار تن قیر، گفت: 
با خرید این میزان قیر، برای سه ماه مشکلی بابت انجام اقدامات 

شهرداری نخواهیم داشت.
به گزارش  دنیای هوادار؛ به نقل از پایگاه خبری مدیریت شهری 
کرج، محمدرضا احمدی نژاد در بازدید از شهرداری منطقه 9 توجه 
به رفاه پرسنل را در پیشبرد اهداف موثر دانست و افزود: برای ایجاد 
انگیزه ضروری است ساز و کار پرداخت های تشویقی دیده شده و 

این پرداختی ها تنها به پایان سال موکول نشود.
وی تصریح کرد: در صورتی که در پایان شش ماهه نخست سال 
جاری 3۵ درصد از در آمد پیش بینی شده منطقه 9 و دیگر مناطق 
وصول شود می توان لایحه ۲ درصد تشویقی را ارائه و برای پرسنل 

در نظر گرفت.
وی با اشاره به این که شهرداری منطقه 9 در موضوعِ درآمد نسبت 
به مناطق دیگر عقب ماندگی دارد، گفت: انتظار می رود این ضعف 

با کار و تلاش بیشتر جبران شود. 
احمدی نژاد در پایان با اشاره به اینکه خرید 4 هزار تن قیر در دستور 
کار شهرداری کرج قرار دارد، یادآور شد: خرید این میزان قیر برای 

سه ماه شهرداری را برای انجام اقدامات خود بی نیاز خواهد کرد.

خاطرمان  تلخ،  خبری  که  نیست  روزی 
از  احاطه ای  در  گویی  نسازد.  آزرده  را 
گرفته ایم.  قرار  منفی  افکار  و  رویدادها 
چنانکه گویی به شنیدن این خبرها عادت 

کرده ایم و دیگر برایمان عادی شده اند.
در  قرارگرفتن  روانشناسان،  اعتقاد  به 
بروز  باعث  منفی  افکار  و  وقایع  معرض 
مشکلات روح و روانی عمده ای در افراد 
اضطراب  امیدی،  نا  استرس،  می شود. 
افکار  پرورش  پیامدهای  از  افسردگی  و 

منفی در ذهن است.
نیا«  کیهان  »اصغر  زمینه  این  در 
روانشناس و مشاور خانواده به پیامدهای 
پرورش افکار منفی در افکار و راهکارهای 

مقابله با آن می پردازد.

و ترس محصول منفی افکار بروز
ابهامازآینده

مشکلات  افزایش  از  رسمی  آمارهای 
در  اخیر  های  سال  طی  روانی  و  روحی 
افزایش  می دهند.  خبر  ایران  جامعه 
آینده، موج گسترده  به  نگرانی ها نسبت 
افکار منفی و افسردگی از اختلالات شایع 
در این گروه عنوان می شوند. تجمیع افکار 
ناخوشایند و غیرمثبت در ذهن، انسان را 
به سمت دره اضطراب و افسردگی هدایت 

می کند. 
از  نیمی  حدود  می دهد  نشان  تحقیقات 
نگرانی های افراد هیچ وقت رخ نمی دهند. 
زیادی  حجم  گفت،  می توان  بنابراین 
های  مهارت  بودن  دارا  با  منفی  افکار  از 

رفتاری و فردی قابل حل خواهند بود.
نگرانی،  گفت:  باره  این  در  نیا  کیهان 
احساسی است که انسان را به دلیل ترس 
سوی  به  و  بازداشته  تحرک  از  آینده  از 
شنیدن  می کشاند.  منفی  های  واکنش 
خبرهایی از جنگ، مرگ و جنایت افکار 
آورد. شک  انسان می  به سراغ  را  منفی 

و تردید و عدم اعتماد به افراد و جامعه 
ناشی از طولانی شدن افکار منفی و تکامل 
آنها در ذهن است. طولانی شدن تمرکز 
افراد بر تخیلات و افکار منفی باعث تسلط 
این افکار بر ذهن فرد می شود. ماندگاری 
فلج  را  انسان  زندگی  ذهن،  در  فکر  این 
کرده و همه احوالات او را تحت تاثیر قرار 

می دهد.
این  در  افراد  روانشناس،  این  گفته  به 
اتفاقات زندگی خود را تلخ  شرایط همه 
این رو،  از  و ترسناک و منفی می بینند. 
نسبت به آینده نا امید می شوند، سپس 
می شود.  چیره  انسان  بر  تردید  و  تضاد 
در این شرایط فرد از حل امور و مسائل 
روانی، رفتاری، ارتباطی و حتی اقتصادی 
از  را  انسان  منفی  افکار  بازمی ماند.  خود 
می سازد.  دور  خود  اهداف  کردن  دنبال 
انسانی که مدام در حال پروراندن وقایع 
و  آرامش  است،  خود  ذهن  در  منفی 
بد  فرد  شود.  می  سلب  وی  از  آسایش 
اخلاق شده و روابط اجتماعی و خانوادگی 

وی مختل می شود.
کیهان نیا تاکید کرد: ذهن آشفته و منفی 
در طولانی مدت تاثیر مستقیم بر جسم 
رفته  رفته  افرادی  چنین  داشت.  خواهد 
کم اشتها، کم خواب یا بی خواب خواهند 

سراغشان  مشکلات جسمی  انواع  و  شد 
از  بسیاری  منشاء  که  چرا  آمد.  خواهد 
در  توان  می  را  جسمی  های  بیماری 
برای  یافت.  روانی  و  روحی  اختلالات 
نمونه یکی از عوامل بروز سرطان استرس 

و اضطراب است.

باافکارمنفیچهبایدکرد؟
اجتماعی  و  فردی  مهارت های  یادگیری 
اندیشی،  مثبت  خشم،  کنترل  مانند 
کار جمعی، حضور  زندگی،  هدفگذاری در 
در اجتماع یا آموختن فعالیت های فرهنگی 
و هنری همچون سدی در برابر احساسات 
و افکار منفی خواهند بود که به فرد قدرت 
و  ذهن  پاکسازی  برای  بیشتری  روانی 
حرکت به سوی گرایشات مثبت خواهد داد.

 افراد باید افکار مثبت را جایگزین افکار 
در  باید  امید  و  کنند. خوش بینی  منفی 
اذهان نهادینه شود. نگاه به مشکلات به 
نیز کمک  عنوان شرایط طبیعی زندگی 
جای  کرد.  خواهد  آنها  حل  به  بزرگی 
را  اتفاقات  و  بگذاریم  شادی  مشکلات 
مثبت ارزیابی کنیم. با نگرانی و بدبینی به 
آینده نگاه نکرده و در اطراف مان هاله ای 
منفی ایجاد نکنیم. بدانیم که ترس مادر 

واقعه است./ ایرنا

و فردی مهارتهای یادگیری
خشم، کنترل مانند اجتماعی
در هدفگذاری اندیشی، مثبت
در حضور جمعی، کار زندگی،
فعالیتهای آموختن یا اجتماع
فرهنگیوهنریهمچونسدی
دربرابراحساساتوافکارمنفی
قدرت فرد به که بود خواهند
پاکسازی برای بیشتری روانی
ذهنوحرکتبهسویگرایشات

مثبتخواهدداد.

چگونهباتقویتذهنهالهایمثبتایجادکنیم؟

گام های طلاییِ 

شکست افکار منفی
فراوانیرویدادهایتلخوناگواردرمحیطاطراف،انسانراخواستهوناخواستهبه
سویافکارمنفی،اضطرابوافسردگیسوقمیدهدوتاثیراتنگرانکنندهایبر

روابط،زندگیفردیواجتماعیافرادبرجایمیگذارد.

ربیعی خبر داد:

آغاز دور جدید توزیع 
»سبد غذایی« در ماه رمضان 

سبد  اولین  کرد،  اعلام  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
مبارک رمضان  ماه  روز های نخست  غذایی سال 97 در 

توزیع می  شود.
با  ربیعی  ایسنا، علی  از  نقل  به  بهگزارشدنیایهوادار؛ 
غذایی  سبد  سیزدهمین  غذایی  سبد  این  که  این  بیان 
در  گفت:  است،  بوده  تاکنون   9۲ سال  از  شده  توزیع 
شبانه   مدارس  دانش  آموزان  از  نفر  هزار   ۲39 دوره  این 
روزی مناطق محروم نیز مشمول دریافت این سبد غذایی 

شده اند.
وی با بیان اینکه توزیع سبد غذایی در راستای سیاست  
ارزش  افزود:  است،  محروم  اقشار  از  دولت  های حمایتی 
مادی این سبد غذایی برای یک خانواده کامل پنج نفره 
۱3۰ هزار تومان در نظر گرفته شده است و شامل اقلامی 
رب  حبوبات،  برنج،  مرغ،  تخم  مرغ،  قرمز،  گوشت  نظیر 
گوجه فرنگی، ماکارونی، روغن مایع، لبنیات و... است که 
مشمولان می  توانند به تناسب اعتبار تخصیص یافته در 
کارت یارانه سرپرست خانوار نسبت به دریافت سبد غذایی 

خود از هر نام تجاری مورد نظر اقدام کنند.
شامل  غذایی  سبد  این  مشمولان  تعاون،  وزیر  گفته  به 
جمله  از  حمایتی  های  نهاد  پوشش  تحت  های  خانوار 
امداد  کمیته  بگیران  مستمری   غیر  و  مستمری  بگیران 
امام خمینی )ره(، سازمان بهزیستی و سایر اقشار نیازمند 
شناسایی شده از جمله دانش  آموزان مدارس شبانه  روزی 

مناطق محروم هستند.
ربیعی با بیان این که مشمولان دریافت این سبد غذایی 
از  قرارداد  طرف  فروشگاه  های  به  مراجعه  با  توانند  می  
این طرح که در  برای  نظر گرفته شده  طریق سامانه در 
میزان  از  دارد،  قرار  های حمایتی  نهاد  مددکاران  اختیار 
سهمیه و صحت شماره کارت یارانه  بگیری شارژ شده خود 

اطمینان حاصل کنند.
وی در ادامه با اشاره به فروشگاه  های طرف قرارداد این 
طرح نیز اظهار کرد: مشمولان می  توانند سبد غذایی خود 
تعاون  کوروش،  افق  رفاه،  فرهنگیان،  های  اتحادیه   از  را 
و  محلی  مصرف  تعاونی  امکان، شهروند،  سپه،  روستایی، 

فروشگاه زنجیره ای هایپر دریافت کنند.
وزیر تعاون با اشاره به تعداد افراد مشمول این سبد غذایی 
اظهار کرد: نزدیک به 3 میلیون و 8۰۰ هزار خانواده تحت 
مدارس  دانش آموز  هزار   ۲39 حمایتی،  نهادهای  پوشش 
شده ای  شناسایی  افراد  و  محروم  مناطق  روزی  شبانه  
که تحت پوشش نهاد های حمایتی نیستند؛ در مجموع 
را  غذایی  سبد  این  می توانند  نفر  میلیون   ۱۰ به  نزدیک 

دریافت کنند.
نوع  دنبال کننده دو  رفاه  وزارت  این که  به  اشاره  با  وی 
داد:  توضیح  است،  محروم  اقشار  بین  غذایی  سبد  توزیع 
حمایت  های غذایی نیز بین ۲۰۰۰ زن دارای سوء تغذیه، 
نوزادان دارای سوء تغذیه در ۱۰۰۰ روز اول زندگی شان 
و توزیع یک وعده غذای گرم در مهد های کودک مناطق 

روستایی و محروم به شکل مستمر انجام می  شود.

خبر

یک گروه فرانسوی که با نمایش »پادشاه حیران« متقاضی شرکت در بخش 
بین الملل جشنواره نمایش عروسکی تهران مبارک است، ناراحتی عمیق خود 

را از برخورد دونالد ترامپ رییس جمهوری آمریکا با مردم ایران اعلام کرد.
دنبال  به  حیران«  »پادشاه  نمایش  اجرایی  گروه  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
برخورد اخیر رییس جمهوری آمریکا با مردم ایران و خارج شدن از برجام، در 
ا یمیلی که به جشنواره عروسکی فرستاده ، نوشته  است: ما تاسف عمیق خود را 
از حرکت اخیر ترامپ در مورد ایران و بویژه پیغامی که به مردم جهان ارسال 

کرده است، اعلام می کنیم.
این گروه تئاتری در ادامه ایمیل خود آورده است: باشد که هنر به طور کلی 
و تئاتر به طور ویژه موجب شود که مردم درک بهتری از جهان خود داشته 

باشند.
دبیری  به  مبارک  تهران  عروسکی  نمایش  بین المللی  جشنواره  هفدهمین 

مرضیه برومند یکم تا هفتم شهریور ماه در تهران برگزار خواهد شد.

ابراز تاسف عروسکی های فرانسه از موضع ترامپ

مدیرکل دفتر موسیقی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی درباره روند صدور مجوز آثار 
موسیقایی و همچنین واگذاری برخی امور از بخش دولتی به هنرمندان توضیحاتی 

را ارائه داد.
بهگزارشدنیایهوادار؛ به نقل از خبرگزاری مهر؛ علی ترابی درباره کوچک تر 
کردن دایره نظارت و صدور مجوز بیان کرد: در این جلسه بنده اعلام کردم اعتماد 
بیشتر به اهالی موسیقی، کاستن از چرخه های تکراری در بررسی های موسیقایی 
برای بخشی از گروه ها و فعالان عرصه موسیقی و برخی موارد دیگر در صدور 
مجوزها از برنامه های قطعی دفتر موسیقی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در دوره 
جدید است. این نکات عموما به مراحل قبل از صدور مجوز و نه »نظارت پس از 

صدور مجوز« مربوط است.
ترابی درباره موضوع واگذاری برخی از امور دفتر موسیقی به خانه موسیقی به عنوان 
صنف توضیح داد: در این مورد هر آنچه غیرحاکمیتی بوده و شرایط اجازه آن را 

بدهد قابل واگذاری است.

چرخه های تکراری صدور مجوز کم می شود

مرکز گسترش سینمای مستند و تجربی با ۱7 اثر در بازار فیلم هفتاد و یکمین دوره 
جشنواره فیلم کن حضور دارد.

بهگزارشدنیایهوادار؛به نقل از خبرگزاری مهر، در غرفه  مرکز گسترش 
سینمای مستند و تجربی که در بازار فیلم هفتاد و یکمین دوره جشنواره فیلم کن 
برپا است، آثار منتخب مستند و انیمیشن این مرکز از جمله »بانو قدس ایران«، 
»زنانی با گوشواره های باروتی«، »در جستجوی خانه خورشید«، »ترور سرچشمه«، 
»واریته بلوچی«، »پریخوانی«، »مهر و مسیح«، »رقص با باد«، »خانه دوست«، 
انتسابی«،  »اکتسابات  »روباه«،  داش آکل«،  سندباد؛  »پسران  من«،  ایل  »مادرم 
»پروانگی«، »دارزا«، »صفحه خالی« و »آلفابت« به پخش کنندگان، خریداران و 

نمایندگان فستیوال های جهانی ارائه می شود.
تمامی فیلم های این مرکز دارای لینک vimeo با زیرنویس انگلیسی است. نسخه 
چاپی و PDF کاتالوگ سال ۲۰۱8 مجموعه تولیدات مستند، انیمیشن و داستانی 
مرکز گسترش سینمای مستند و تجربی نیز در اختیار بازدیدکنندگان قرار می گیرد.

حضور پررنگ مرکز گسترش سینمای مستند و تجربی درکن

سرپرست منطقه 9 شهرداری کرج گفت که کوی کارمندان 
جنوبی نیازمندِ لوایح حمایتي از سوی مسولان شهری ست.

مدیریت  خبری  پایگاه  از  نقل  به  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
معضلات  شهرسازي،  به  مربوط  موضوعات  کرج،  شهری 
فضاي  کمبود  )عج(،  المهدی   مسجد  بازسازی  فرهنگي، 
روکش  و  ترمیم  جداول،  ترمیم  معابر،  مشکلات  ورزشي، 
آسفالت، نوسازی بافت فرسوده و فضای سبز و خدمات شهری 
از جمله مواردي بود که در دیدار مردمی سرپرست منطقه 9 
شهردرای کرج با اهالی محدوده کوی کارمندان جنوبی مطرح 

و  مورد بررسی قرار گرفت.
مانند  هایی  دیدار گفت: محله  این  در  لو  عباس حق محمد 
بالایی  و جمعیت  قدمت  به  توجه  با  جنوبی  کارمندان  کوی 
که دارند نیازمند لوایح حمایتي از سوی مسولان ارشد شهری 

است.

سرپرست منطقه 9 شهرداری کرج طرح لوایح حمایتی برای این 
منطقه را ضروری دانست و یادآور شد: در برخي محدوده هاي این 
محدوده  برخي  در  و  فرسوده  های  بافت  نوسازي  به  نیاز  منطقه 
هاي دیگر که در حریم شهر قرار گرفته اند تغییرات ناشي از طرح 
اوایح  موضوعات می طلبد طرح  کهاین  را شاهد هستیم  تفصیلي 

حمایتی در دستور کار قرار بگیرد.
وی با بیان اینکه دیگر زمان متکی بودن به درآمدهاي ناپایدار نظیر 
تراکم فروشي به پایان رسیده است، گفت: راه رسیدن به درآمدهای 
پایدار مدیریت شهري ایجاد توازن بین قوانین و شهروندان است. 

حق محمدلو با بیان این که وقتی شهروند احساس کند قانون از او 
حمایت می کند همکاری متقابلی از خود نشان خواهد داد، تصریح 
کرد: وقتی این احساس وجود داشته باشد شهروند نیز با پرداخت 
به موقع عوارض و همینطور بدهی های خود در خدمت مدیریت 

شهری خواهد بود.
سرپرست منطقه 9 شهرداری برگزاری ملاقات هاي مردمي را سبب 
تدوین قوانین درست دانست و تاکید کرد: وقتی مدیران شهری در 
تدوین  نیز  درستی  قوانین  و  مصوبات  گیرند  قرار  موضوعات  بطن 

خواهد شد.

کوی کارمندان جنوبی نیازمند لوایح حمایتی

سرپرست منطقه ۱۲ شهرداری کرج از راه اندازی دفتر تسهیلگری 
بافت های فرسوده در خیابان سوم شرقی این منطقه، خبر داد.

بهگزارشدنیایهوادار؛ به نقل از  پایگاه خبری مدیریت شهری 
مجتبی اسکندری بافت های فرسوده را موضوع جدی کلانشهرها 
عنوان کرد و گفت: در کشور ما بازسازی و بهسازی بافت های 
اجتماعی،  گوناگون  ابعاد  با  مساله ای  به عنوان  شهری  فرسوده 
اقتصادی، حقوقی و فنی از اوایل دهه 8۰ شمسی در برنامه های 
دولت و شهرداری ها قرار گرفت و یکی از اقداماتی که در این 

جهت    انجام شد، ایجاد دفاتر تسهیل گری بود.
وی گفت: این دفاتر با هدف برقراری ارتباط با ساکنان این 
بافت ها، معرفی امتیازات، تسهیلات و معافیت های موجود و 
حل مشکلات اجتماعی در زمینه های نوسازی بناها و تجمیع 
ساختمان ها ایجاد شدند و وظیفه آنها بررسی شرایط محله های 
این  به ساکنان  ارائه پیشنهادهایی  بافت های فرسوده،  دارای 
محله ها برای افزایش ضریب ایمنی و استحکام بناها، افزایش 
رفاه و جذب مشارکت از طریق سرمایه گذاران علاقه مند تا 

مرحله صدور پروانه ساختمانی است.
شهرداری  مجموعه  تلاش های  با  گفت:   ۱۲ منطقه  سرپرست 
کرج برای تشویق مالکان و ساکنان بافت های فرسوده به صورت  
گفتگوهای رودررو، ملاقات های عمومی در مساجد و نصب تابلوهای 
مکرر بسته های تشویقی و امور مشابه، تلاش شده مردم و ساکنان 
بافت های فرسوده نسبت به اهمیت بازسازی این املاک توجیه و 
دلگرم شوند. اما با وجود همه این اقدامات، با توجه به اینکه ساکنان 
این بافت ها دارای سند مالکیت نیستند از ورود به شهرداری و 
پیگیری امور خود نگرانی هایی دارند که باید برای رفع این دغدغه، 

امکانات و تسهیلات مورد نیاز فراهم شود.
اسکندری یادآور شد: یکی از الزامات مهم برای کاهش مشکلات در 
بافت های فرسوده راه اندازی دفاتر تسهیل گری است تا از این طریق 
شهروندان بتوانند با مراجعه به این دفاتر امورات خود را پیگیری 

نمایند.
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